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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 05.03. 2015  v RKD  v 
Sučanoch 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári Obce a OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik   -   starosta obce  

2.   Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Mgr. Lenka Orelová  -   hlavná kontrolórka obce 

 

P o s l a n c i :    

1. Ing. Peter Belica 

2. Mgr. Veronika Ďaďová                         

3. Martin Rybár   

4. Ing. Eva Bencová  

5. JUDr., Mgr. Peter Belica 

6. MUDr.Iveta Trnovská, MPH 

7. Mgr. Róbert Kováč 

8. Jaroslav Makovník   

9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

10. Ing. Ján Jamriška     

11. Ján Adamovský  

 

Ostatní prítomní: 

1.  Anna Ferková  -   zapisovateľka 

2. Mgr. Eva Belicová                 -    právnička 

 

Hostia:   

                - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu  

4. Sľub zvoleného poslanca  

5. Správa o plnení uznesení OZ  

6. Ponuka na odkúpenie akcií PRIMABANKA  SK  

7. Ponuka prebytkového nehnuteľného majetku Psychiatrickej liečebne  

8. Vstup obce, do Občianskeho združenia Mikroregión Fatra v Turci 

9. Sagacita, s. r. o. Dolný Kubín, problematika vyrovnanie pohľadávok 

10. Správa o činností komisií 

11. Rôzne 

12. Interpelácie  

13. Záver  

 

1. O t v o r e n i e   

 

Ing. Vladimír Plžik, starosta obce, privítal prítomných poslancov a hostí a otvoril zasadnutie 

riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení. Poslanci 

boli informovaní e-mailovou poštou,  písomná pozvánka bola zverejnená na úradnej tabuli, 

web-stránke obce,  informácia bola aj a v obecnom rozhlase.   

 

Starosta obce určil za  zapisovateľku p. Annu Ferkovú. 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Róbert Kováč, Martin Rybár. 
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Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - Mgr. Róbert Kováč a Martin 

Rybár: 

Za: 7 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa:  Mgr. Róbert Kováč, Martin Rybár 

Neprítomní: JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Eva Bencová, Jaroslav Makovník 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení Ing. Eva Bencová, Jaroslav Makovník 

Za: 7 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: Ing. Eva Bencová, Jaroslav Makovník  

 

3. S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

Starosta dal hlasovaním schváliť program 

 

Hlasovanie - schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva: 

Za: 9 (Ing. Peter Belica, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška, 

p. Jaroslav Makovník, Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová 

 

4.  Sľub poslanca 

Vzhľadom na zánik mandátu poslankyne Mgr. Lenky Orelovej z dôvodu zvolenia za hlavnú 

kontrolórku sa uprázdnil mandát poslanca v obecnom zastupiteľstve. Na tento nastúpil 

náhradník p. Ján Adamovský, ktorý  zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 

zastupiteľstva v Sučanoch. Poďakoval občanom za dôveru a prisľúbil byť užitočný pri riešení 

vecí verejných. 
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5.  Správa o plnení uznesení OZ Sučany 

Prednosta OcÚ skonštatoval, že  prijaté uznesenia sa darí plniť priebežne, a doplnil: 

K uzneseniu č. 12/2015  

- Zmluva na dotáciu pre Kolkársky klub Tatran Sučany, pripravená na podpis (doposiaľ 

predseda klubu zmluvu nepodpísal) 

K uzneseniu č. 14/2015 

- p. Ďurdík – dlh (úhrada bude do  9.3.2015) 

K uzneseniu č.  22/ 2015                 

- Žiadosť o umiestnenie reklamy Reality Alpia na budovu Gól za 250 € / 1 rok – podpísaná 

starostom obce (žiadateľ doposiaľ nepodpísal) 

Ostatné uznesenia boli splnené.  

 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plnenie uznesení predchádzajúceho 

zastupiteľstva. 

 

6.  Ponuka na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a. s. 

Prednosta OcÚ informoval, že obci bola doručená ponuka na odkúpenie akcií  spoločnosti 

Prima banka Slovensko, a. s., IČO 31575951 so sídlom Hodžova 11, 010 11 Žilina zo dňa 

5.2.2015. Ide o 22 kusov akcií, ktoré sú vo vlastníctve obce pričom menovitá  hodnota 1 akcie 

je 399,- €, kúpna cena akcie je 600,00 €. Celkom kúpna cena predstavuje 13200,00 €, pričom 

bude vyplatená do 7 dní odo dňa zadania príkazu na registráciu prevodu akcií predávajúcim. 

O podmienkach ponúkanej transakcie boli poslanci oboznámení e-mailovou poštou. 

- Mgr. Eva Belicová (externá právnička obce) dala k predaju súhlasné stanovisko. 

 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za predaj akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a. s., IČO 31575951 so 

sídlom Hodžova 11, 010 11 Žilina 

Za: 9 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, MUDr. 

Ivete Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír Bulej, PhD, p. Jaroslav Makovník, p. 

Ján Adamovský) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: JUDr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová 

 

7.  Ponuka prebytočného nehnuteľného majetku štátu 

 

Starosta obce  informoval, že obci bola doručená ponuka Psychiatrickej liečebne Sučany z 

13.2.2015 na odkúpenie prebytočného majetku štátu v celkovej hodnote 32 050,00 €. Ponuka 

bola prerokovaná v stavebnej aj v ekonomickej komisii:  

Ing. Eva Bencová - sa vyjadrila, že stavebná komisia  odkúpenie  doporučuje,  ale je treba 

zvážiť následnú možnosť financovania rekonštrukcie objektu z iných zdrojov. Zároveň 

informovala, že  existuje možnosť zisku daného majetku v ďalšom kole a to ako dar, tu by ale 

mohol majetok získať aj vyšší územný celok. 

P. Martin Rybár – ekonomická komisia nemala zatiaľ informácie, aké možnosti sú na získanie 

prebytočného majetku štátu, navrhuje pokračovať v jednaní o cene a vyjadriť predbežný 

záujem za obec. 

Starosta obce informoval poslancov, že obec začala získavať informácie o možnosti získať 

prostriedky na prestavbu z Fondu rozvoja bývania. 

 

Diskusia: Ing. Belica, Martin Rybár, Ing. Bulej, PhD, Ing. Bencová 

 

Ing. Peter Belica, informoval sa, či ponuku dostalo aj mesto Martin.  

starosta obce odpovedal, že nakoľko dala obec predbežný súhlas, mesto Martin nemá dôvod 

rokovať. 

 

Martin Rybár navrhuje posunúť ponuku po zistení  možností do ďalšieho zastupiteľstva. 

 

Ing. Eva Bencová konštatovala, že obec nedisponuje pozemkami, a preto je potrebné sa snažiť, 

aby tento prebytočný nehnuteľný  majetok aj s pozemkami každopádne získala obec. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavila Mgr. Veronika Ďaďová (15,24 hod) 

 

Starosta obce odpovedal, že vo veci prebytočného nehnuteľného majetku bude obec rokovať, 
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napr. s p. M. Duchajom vo veci získania informácií o finančných zdrojoch   (dotácia z FRB, 

úver) na prestavbu ponúkanej stavby. Informoval, že v prípade prestavby na bytový dom bude 

treba urobiť aj zmenu územného plánu. 

Starosta obce zopakoval, že o predmetný majetok prejavil za obec záujem, čím sme vytvorili 

priestor na ďalšie rokovanie v tejto veci. Navrhuje jednať v tejto veci a predložiť návrh na 

ďalšie zastupiteľstvo, ktoré sa týmto bude zaoberať. 

 

Faktická poznámka: 

- MUDr. Iveta Trnovská, MPH vyjadrila názor prerobiť objekt na 1-izbové byty pre seniorov, 

- p. Ján Adamovský súhlasí s prestavbou na byty pre seniorov, prípadne na sociálne 

  zariadenie, 

- Ing. Peter Belica dal do pozornosti zariadenie pre seniorov na Severe v Martine, prípadne 

  v Priekope, ktoré boli financované z prostriedkov EÚ ako vydarené projekty, ktoré slúžia 

  starším občanom, ako alternatívne riešenie pre obec Sučany. 

 

Starosta obce doporučil prijať uznesenie v znení: 

- obecné zastupiteľstvo prerokovalo ponuku Psychiatrickej liečebne Sučany z 13.2.2015 

na predaj prebytočného majetku štátu v k. ú. Sučany 

-  obecné zastupiteľstvo doporučuje rokovať vo veci dotácie, prípadne úvere na 

prestavbu bytov, rep. domova sociálnych služieb a predložiť o tom správu do budúceho 

OZ. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia na ponuku Psychiatrickej liečebne Sučany  

Za: 10 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, 

p. Jaroslav Makovník, p. Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomný: JUDr. Peter Belica 

 

8.  Vstup obce  do Občianskeho združenia Mikroregión Fatra v Turci 

 

Starosta  obce informoval o  možnosti vstupu obce do občianskeho združenia Mikroregión 



–---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 05.03.2015                                8  

Fatra. 

Diskusia: do diskusie sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia na vstup obce do Občianskeho združenia Mikroregión 

Fatry v Turci 

Za: 9 (p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, MUDr. Iveta Trnovská, MPH, 

Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Jaroslav Makovník, 

p. Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: Ing. Peter Belica  

Neprítomný: JUDr. Peter Belica 

 

9.  Sagacita, s. r. o. Dolný Kubín, problematika vyrovnania pohľadávok 

Starosta obce informoval, že boli obci doručené výzvy 19.2.2015 z advokátskej kancelárie 

Fiačan§Partners na zaplatenie 22.712,87 € a 156.365,63 €. Záväzok vo výške 156.365,63 € 

obec odpísala z titulu premlčania na základe uznesenia OcZ č. 7/2014 zo dňa 24.9.2014, Ing. 

Stanovský sa ale odvoláva na uznanie dlhu Obcou Sučany zo dňa 18.2.2013, vtedy 

zastúpenou JUDr. Jozefom Petrášom, CSc., ktorého kópia bola doručená spoločne 

s predmetnou výzvou. Jedná sa o záväzok vyplatiť odmeny za uzavretie zmlúv na 

rekonštrukciu ZŠ, rekonštrukciu OHZ a revitalizáciu námestia.  

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil JUDr. Peter Belica (15,43 hod) 

 

Starosta obce doplnil, že predmetné faktúry boli obcou v minulosti rozporované (napr. celkom 

projekt bol s ministerstvom zazmluvnený na sumu 1 240 tis €, následne po verejnom 

obstarávaní bol zrealizovaný v čiastke 597 tis €, kde odmena 5 % by mala byť zo skutočne 

získanej čiastky t. j. 597 tis €, ďalej bola namietaná premlčanosť pohľadávok (máj 2014)). 

Obec od decembra 2012 do jesene 2014 viedla rokovania a namietala stanovenie výšky 

hodnoty diela pre výpočet odmeny.  Obec mala v súčasnosti za to, že odmeny vo výške 156 

tis. € z troch zmlúv  sú premlčané. Z dôvodu doloženého uznania dlhu s podpisom bývalého 

starostu sa však pôvodná lehota predlžuje o 4 roky. 

 

Starosta obce ďalej informoval, že v tejto veci bol podať aj s bývalým starostom trestné 
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oznámenie na okresnej prokuratúre v Martine. U vyšetrovateľa následne uviedli argumenty 

pre vyšetrenie prípadu, ako: neplatnosť listiny (uznanie dlhu), ktoré nebolo schválené 

obecným zastupiteľstvom a iné. Uviedol ďalej, že  Ing. Stanovský je v súčasnosti v zahraničí 

a nie je možné získať jeho stanovisko ani požadovať od neho, aby predložil ďalšie doklady. 

Nakoniec vyjadril obavu, či obec nebude musieť všetko uhradiť. 

Mgr. Eva Belicová vypracovala sumár k uznaniu dlhu a starosta poslal tento dokument ako 

prílohu k šetreniu. 

Starosta obce tiež informoval, že pozval bývalého starostu na rokovanie obecného 

zastupiteľstva, ktorý ale neprišiel. 

 

Diskusia: Ing. Peter Belica, Martin Rybár 

 

Ing. Peter Belica 

Navrhuje riešenie tejto veci medializáciou, nakoľko ide o závažné zistenia. V minulosti bol za 

rekonštrukcie, ale nie za spoluprácu s firmou SAGACITA. Poznamenal, že sám bývalý 

starosta JUDr. Jozef Petráš, CSc.  mohol podať trestné oznámenie.  

 

Mgr. Eva Belicová doplnila, že starosta Ing. Vladimír Plžik podal trestné oznámenie a 

konštatuje, že nemohli podať trestné oznámenie dvaja. (Myslí sa tým aj bývalý starosta JUDr. 

Jozef Petráš, CSc.). 

 

Mgr. Veronika Ďaďová sa opýtala, či bývalý  starosta zabudol, že podpísal záväzok, alebo 

dokument podpísal nedopatrením. 

 

Martin Rybár konštatoval, že štyri roky sa členovia OZ borili s tým, ako sa dostať z 

nezmyselných zmlúv medzi obcou a spol. Sagacita. Keď nastal problém, bývalý  starosta bol 

práceneschopný a neriešil túto situáciu. Ako to v skutočnosti je, musí vyšetriť polícia. Čo sa 

týka medializácie,  je potrebné informovať občanov a otvoriť aj iné veci. 

 

Ján Adamovský má za to, že médiá radi otvárajú problémy a navrhuje počkať do budúceho 

zastupiteľstva. 

 

Mgr. Eva Belicová vysvetlila, že úroky plynú zo všetkých zmlúv odo dňa splatnosti faktúr bez 
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ohľadu na doručené výzvy. 

Doplnila, že JUDr. Fiačan doručil plnomocenstvo, ale druhý dokument „uznanie 

dlhu“ (spomínaný v jeho výzvach) obci nebol doručený. Keďže predložené uznanie dlhu je 

napadnuteľné, pre posúdenie celkového právneho stavu je potrebné mať aj druhé uznanie dlhu. 

Obec by porušila platobnú disciplínu, keby uhradila (odmenu za vykonanie diela) a odmeny 

za mandátnu zmluvu bez tohto dokladu (druhého uznania dlhu). Ďalej sa vyjadrila, že obec 

považuje pohľadávku naďalej za premlčanú. 

 

Mgr. Róbert Kováč poznamenal, že príde od vyšetrovateľa oznámenie, že sa vo veci koná. 

Preverovanie veci môže trvať aj pol roka. Navrhuje medializáciu na úrovni obce. 

 

Starosta obce informoval, že vyšetrovateľ má 30 dňovú lehotu, aby obec informoval vo veci. 

Uviedol, že obec zaplatila spol. SAGACITA celkovo cca 330 tisíc €. SAGACITA na základe 

mandátnej zmluvy už dostala cca 58 tis. € a nárokuje si ešte ďalších 22 tis € t. j. spolu obec 

vyšla resp. by mala vyjsť poradenská činnosť na základe mandátnej zmluvy  na cca 80 tis. €. 

Sagacita pritom dostala ešte zaplatené rôzne ďalšie služby – za podanie žiadosti, za verejné 

obstarávanie, za monitorovacie správy ap. Obec by  mala  dať  preskúmať odmenu za činnosť, 

ktorá bola zaplatená za mandátnu zmluvu najmä za posledné dva roky, nakoľko je otázne, aké 

činnosti vlastne pre obec vykonala. Rozpor je potrebné podať na obchodnom súde, ale súd 

môže trvať aj roky.  So sumou 22 tis. € starosta rátal, rátal ale aj s tým, že túto sumu budeme 

rozporovať. Ak však bude musieť nakoniec obec všetko zaplatiť, bude musieť siahnuť do 

rezervného fondu a finančné prostriedky budú chýbať pri iných možnostiach zveľadiť obec. 

 

JUDr. Peter Belica navrhuje, aby bola vymáhaná škoda od bývalého starostu. 

 

Ing. Peter Belica, navrhuje pozvať médiá na budúce obecné zastupiteľstvo. Poznamenal, že 

mandátne zmluvy nikto pred ich podpisom nevidel. 

 

Ing. Vladimír Bulej, PhD., navrhuje individuálnu reportáž a navrhuje spochybniť zmluvy, ak 

neboli schválené obecným zastupiteľstvom. 

 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH., súhlasí s informovaním médií a konštatuje, že bolo prijaté 

uznesenie obecným zastupiteľstvom, že všetky zmluvy musia byť schválené obecným 
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zastupiteľstvom. 

 

Ing. Eva Bencová taktiež konštatovala, že bolo prijaté uznesenie, že zmluvy musia byť pred 

podpisom schválené obecným zastupiteľstvom. Predmetné uznesenie bolo prijaté v súvislosti 

s predajom Plutvy.  

 

Mgr. Veronika Ďaďová súhlasí s pozvaním médií, aby sa predišlo skresľovaniu informácií. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesení vo veci Sagacita, s. r. o. Dolný Kubín, problematika 

vyrovnanie pohľadávok – výzva na zaplatenie doručená od advokátskej kancelárie 

Fiačan§Partners 

- OZ prerokovalo výzvy doručené od advokátskej kancelárie Fiačan§Partners na zaplatenie 22 

712,87 € a 156 365,63 € vrátane predloženého uznania pohľadávok obcou z 18.2.2013 

- OZ schvaľuje postup starostu obce podaním trestného oznámenia vo veci podozrenia z 

trestného činu podvodu ako aj starostov doterajší postup v prípade 

- OZ doporučuje, aby starosta spoločne s právnikom pristúpil k realizácii ďalších krokov k 

ochrane záujmov obce v prípade 

- OZ poveruje zástupcu starostu obce v zastupovaní a prerokovaní uvedenej kauzy s médiami. 

 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, p. Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

10. Správa o činnosti komisií 

Predseda Martin Rybár informoval o činnosti ekonomickej komisie, ktorá jednala v bodoch:  

- výzva na zaplatenie sumy 156 365,63 €  od advokátskej kancelárie Fiačan&Partners pre Ing. 

Miroslava Stanovského, ktorá bola doručená na obec 19.2.2015. Komisia doporučuje   zahájiť 

potrebné právnické kroky.  

- Ponuka na odkúpenie akcií spoločnosti Prima banka Slovensko a. s.  Komisia doporučuje 

OZ tento predaj schváliť.  

- Ponuka Psychiatrickej liečebne Sučany. Komisia doporučuje  na  uvedenej veci ďalej 
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pracovať (zabezpečiť od PL znalecké posudky). 

 

Predsedníčka Ing. Eva Bencová  informovala o činnosti komisie výstavby, územného 

plánu, dopravy a životného prostredia: 

-informovala o podnete členov komisie Životného prostredia z predchádzajúceho volebného 

obdobia o možnosti opätovného organizovania akcie “Deň Zeme na Skale” komisiou 

životného prostredia. Komisia konštatovala, že vzhľadom k tomu, že v minulom roku bol 

priestor Skaly dôkladne očistený od náletov a tieto priestory sa priebežne v priebehu roka 

kosili a udržiavali, neplánuje organizovať podobnú akciu. Priestor Skaly je zaradený do 

programu údržby zelene v obci. Komisia tiež konštatovala, že rôzne občianske združenia 

pôsobiace v obci pravidelne organizujú brigády na skrášlenie obce v rôznych lokalitách. 

Doporučuje obecnému úradu tieto akcie pred jarným obdobím 2015 oslovením spoločenských 

organizácií, športových klubov, urbáru a školských zariadení zmapovať, pri príležitosti “Dňa 

Zeme” spropagovať prostredníctvom obecného rozhlasu a v danom termíne vyzvať občanov, 

aby sa zapojili do týchto organizovaných akcií, alebo prispeli ku  skrášleniu obce vyčistením 

okolia svojich príbytkov. 

- Psychiatrická liečebňa Sučany ponúkla obci Sučany prebytočný nehnuteľný majetok. 

Komisia prijala uznesenie o tom, že ponúkaný majetok je zo stavebného hľadiska využiteľný 

pre obec, pričom ho doporučuje využiť  na výstavbu nájomných bytov a hľadať možnosti 

spolufinancovania z iných zdrojov (Štátny fond rozvoja bývania, príp. iné) za spoluúčasti 

obce. 

- Komisia sa zaoberala auditom verejného osvetlenia z októbra roku 2014 spracovaného 

firmou Lightech Bratislava. Komisia konštatovala, že audit vykazuje viaceré nedostatky, napr. 

nejednotnosť terminológie v názvosloví, rozdielnosti v uvádzaní celkového počtu 

osvetľovacích bodov a pod. Na tom základe nie je možné dopracovať sa k serióznym 

výsledkom finančnej náročnosti samotnej rekonštrukcie a ekonomickej efektívnosti 

využívania v dlhodobejšom horizonte. Z uvedených dôvodov komisia doporučuje dva 

varianty ďalšieho postupu pri rekonštrukcii osvetlenia obce. 

a) dopracovať audit  o návrh viacerých alternatív technického riešenia a vyhodnotiť 

návratnosť najvhodnejšieho riešenia  z technicko -  ekonomického hľadiska, alebo 

b) pokračovať v čiastkovej rekonštrukcii verejného osvetlenia v obci vo vybraných lokalitách. 

So spracovateľom projektovej dokumentácie pre realizáciu diela doriešiť technické riešenie 

zohľadňujúce minimálne 2 alternatívy tieto realizovať na vybraných úsekoch ulíc a 
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sledovaním prevádzkových nákladov počas 1 – 2 rokov porovnať, ktorý variant by bol pre 

obec najvhodnejší . 

- Komisia bola informovaná o doručenom stanovisku SSE - Distribúcia k zriadeniu 

stavby ”Nájomné byty 2x2BJ” v ochrannom pásme elektroenergetického zariadenia. 

Umiestnenie stavieb prevádzkovateľ zariadenia podmieňuje vykonaním bezpečnostných 

opatrení elektrického vedenia na náklady obce. Komisia navrhuje pokračovať v zámere. 

Navrhuje osloviť odborne spôsobilého projektanta na vypracovanie rozpočtu pre realizáciu 

riešenia požadovaného SSE-D. A v prípade finančne prijateľného riešenia vec realizovať z 

rozpočtu obce (zriadenie bezpečnostných závesov  medzi dvoma podpernými bodmi). 

Následne požiadať SSE-D. o stanovisko. 

 

Ďalej boli prerokované: 

 

-opätovná žiadosť Vlasty Dibdiakovej o odkúpenie pozemku v majetku obce KN 606 

katastrálne územie Sučany (v parku pri svetelnej križovatke). Komisia nedoporučuje odpredaj 

pozemku, vzhľadom k tomu, že parcelou prechádza frekventovaná komunikácia pre peších, 

ale doporučuje zamerať sa na zveľadenie a údržbu verejnej zelene v tejto lokalite. 

- žiadosť Petera Pakána  o vysporiadanie pozemku v jeho vlastníctve KNE 1382 k. ú. Sučany 

o výmere 124 m2, nachádzajúcu sa pod  miestnou komunikáciou ul. Kollárova. Komisia 

doporučuje postupovať podobne ako pri riešení predchádzajúcich podobných žiadostí 

občanov, s poukázaním na zákon č. 66/2009 Z. z. o niektorých opatreniach pri majetkovom 

vysporiadaní pozemkov, ktoré prešli z vlastníctva štátu na obce. 

-Dagmar Hégerová požiadala o majetkoprávne vysporiadanie pozemkov v jej vlastníctve 

EKN 766/14, EKN 837 katastrálne územie Sučany, ulice Hodžova a Štúrova. Komisia 

doporučuje postupovať obdobne ako pri riešení predchádzajúcich podobných žiadostí 

občanov, s poukázaním na zákon č. 66/2009 Z. z. o niektorých opatreniach pri majetkovom 

vysporiadaní pozemkov, ktoré prešli z vlastníctva štátu na obce. 

-Spoločná žiadosť Lenky Dzúrikovej, Ľubomíra Petelúcha a Daniela Petelúcha o zmenu 

Územného plánu pozemkov KNE 91/101, 93/101, 94/101, 101/100, 102/101, 103/101, 

110/101, 111/101, 117/101, 118/4, 125/101, 126/101, 127/101, 132/101, nachádzajúcich sa 

severne od základnej školy. Plochy sú v regulatívoch platného územného plánu určené ako 

územie pre nové centrum. Polyfunkčné využitie stavieb je možné, pre dané územie je ale 

nutné vypracovať územný plán zóny. Lenka Dzúriková je vlastníčkou parc. č. EKN 117/101 o 

výmere 2721 m2. Na základe informatívnej kópie z mapy vytvorenej cez katastrálny portál 
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bolo zistené, že pozemok má približné rozmery 10m x 270m. Výstavba rodinného domu na 

takomto pozemku je bez vykonania pozemkových úprav obmedzená. Vlastníčka pozemku 

bude informovaná o tom, že v prípade zotrvania na svojej požiadavke, Obec Sučany ako 

orgán územného plánovania bude požadovať čiastočnú úhradu nákladov spojených s 

obstaraním územného plánu zóny tejto lokality v súlade s § 19 stavebného zákona. 

- spoločná žiadosť Bohuša Repáňa, Romana Kapustu a Mareka Kapustu o zriadenie verejného 

osvetlenia v miestnej časti Hrabiny (cesta k Ontáriu k pozemku KN 3718/9 k. ú. Sučany) z 

dôvodu výstavby rodinného domu. Komisia berie na vedomie. Zriadením osvetlenia v tejto 

lokalite sa bude obec zaoberať pri čiastkovej rekonštrukcii verejného osvetlenia v tejto 

lokalite s poukazom na to, že pozemky potrebné pre rozšírenie existujúceho verejného 

osvetlenia nie sú majetkom obce a ich majetkoprávne vysporiadanie by bolo administratívne i 

finančne náročné. 

-žiadosť Stanislavy Ondrejčíkovej, domovníčky bytového domu na ul. Stromová 3, o 

vyriešenie problému nedostatočnej dažďovej kanalizácie na križovatke ulíc Tehelná – 

Stromová v súvislosti s medializovanou plánovanou rekonštrukciou miestnej komunikácie ul. 

Tehelná. Komisia doporučuje návrhu vyhovieť v plnom rozsahu. 

- predsedníčka komisie doporučuje zaoberať sa dopravným značením v mieste vyústenia 

budúcej jednosmernej ul. Fučíkova ku čerpacej stanici a na cestu I/18. Svoje stanovisko 

odôvodnila tým, že viackrát bola svedkom možných kolízií áut vychádzajúcich z čerpacej 

stanice, pretože dopravné značenie je nedostačujúce a chaotické. 

-predsedníčka komisie navrhla, aby v súvislosti s riešením novej časti cintorína bolo 

prehodnotené a upravené platné VZN o hrobových miestach a štúdiou nového cintorína sa 

bude komisia zaoberať na svojom najbližšom zasadnutí  

- prednosta OcÚ požiadal komisiu, aby určila priority do plánu hospodársko-sociálneho 

rozvoja obce na najbližších 5 rokov z hľadiska potrieb občanov. Viaceré akcie boli projektovo 

spracované, ale pre nedostatok finančných prostriedkov nemohli byť zrealizované. 

Doporučuje sa zamerať najmä na: 

 zateplenie a modernizáciu budovy materskej školy 

 zateplenie a opravu strechy kolkárne 

 riešenie energetickej úspornosti domu smútku 

 opravy a pravidelná údržba verejného osvetlenia, miestnych komunikácií a obecného 

rozhlasu 

 rozšírenie cintorína 
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Ing. Vladimír Bulej poznamenal, že nakoľko máme v Sučanoch kolísavý prúd, je potrebné sa 

venovať výberu kvalitných a odolných svietidiel, aj keď nebol audit vykonaný dobre, môže sa 

využiť pre vypracovanie projektu.  

 

Starosta obce navrhuje zriadiť komisiu na výber svietidiel, aby dodávateľ nebol vybratý bez 

odborného posúdenia. Navrhuje prijať uznesenie, aby bola vytvorená odborná komisia na 

posúdenie výberu dodávateľa na rekonštrukciu VO, ak sa obec rozhodne pre rekonštrukciu.  

 

Ján Adamovský sa prikláňa k zriadeniu komisie na výber svietidiel pre VO obce. 

 

Starosta obce, oboznámil prítomných, že ho p. Kačík informoval o výzve, ktorá môže vyjsť 

do  budúceho týždňa, kde bude podmienka, aby bol vypracovaný audit (audit má obec  

vypracovaný) a nebude tam potrebné stavebné povolenie. Výzva bude pomerne veľkorysá v 

množstve zdrojov na to, aby bolo uspokojených viac žiadateľov a financovanie projektu budú 

predstavovať v 95 % zdroje z projektu a 5 %  ako spoluúčasť obce. 

 

Martin Rybár navrhol zriadiť komisiu. Uviedol tiež, že nevyplynulo to z auditu, ktorá bola 

financovaná z nadácie Pontis, avšak treba podať vyhodnotenie, aby obec nemusela finančné 

prostriedky vrátiť. Čo sa týka výberu svietidiel, spotreby a životnosti, jedná sa o položky, 

ktoré sa dajú vypočítať. 

 

Ing. Eva Bencová  navrhla na výber rekonštrukcie VO vytvoriť odbornú komisiu. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia 

OZ doporučuje starostovi obce pre riešenie rekonštrukcie osvetlenia obce zriadiť pracovnú 

skupinu v zložení: 

Ing. Vladimír Bulej 

Martin Rybár 

Ing. Branislav Balko 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, p. Ján Adamovský) 



–---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 05.03.2015                                16  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: Jaroslav Makovník 

 

Predsedníčka MUDr. Iveta Trnovská informovala o činnosti komisie OZ sociálno-

zdravotnej, školstva a mládeže, bytovej: 

- informácia o  rozpočte na rok 2015 – čerpanie 

príspevok na stravu   3 300 €   18,81 € 

na dávku v HN a príspevky k dávke 4 200 €  2 591,12 € 

príspevok pri narodení dieťaťa 500 €    0 

spolu:    8 000 €         2 609,93 € 

 

- Jednorazové dávky v hmotnej núdzi – predložené žiadosti členovia komisie zobrali na 

vedomie a následne bude preverovaná ich opodstatnenosť. 

- Informáciu o Národnom projekte komunitných centier v rámci projektu operačného 

programu zamestnanosti a sociálnej inklúzie z podpory ESF podala PhDr. Eva Holíková, 

pracovníčka KC. Práca v rámci uvedeného projektu má prebiehať od 1. marca 2015 do konca 

októbra v priestoroch RKD, cieľovou skupinou budú rómski ako aj iní neprispôsobiví 

spoluobčania.  

- Informovala o edukačnej činnosti v rámci spolupráce veterinárnej ambulancie MVDR. 

Novákovej a detí MŠ a ZŠ. P. Nováková je ochotná svoje bohaté vedomosti a skúsenosti 

okolo starostlivosti o zvieratá odovzdávať našim deťom prostredníctvom besied v MŠ a ZŠ. 

- Informovala o možnosti spolupráce komisie SZMŠaB  pri OcÚ v Sučanoch s JD Sučany. 

Zobrali na vedomie informáciu predsedu JDS o pripravovaných akciách v Sučanoch a o 

plánovanom zriadení nízkoprahového centra pre našich seniorov v priestoroch Klubu 

dôchodcov.  Predsedníčka komisie  vyšla s požiadavkou „spájania generácií“ prostredníctvom 

organizovania spoločných akcií  starí rodičia a deti –  odovzdávať skúsenosti.  

- Informovala o možnosti spolupráce komisie s MŠ. Riaditeľka MŠ v Sučanoch Mgr. A. 

Krčulová, ktorú navštevuje 107 detí, z toho 44 detí je v predškolskej výchove, prijíma s 

radosťou podnety na aktivity zo strany komisie, ktoré budú prínosom pre obohatenie 

vedomostí našich detí. V najbližšom období sú plánované prednášky s PhDr. Húskovou, 

následne s MVDr. Novákovou. 
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- Navrhla požiadavku „spájania generácií“ prostredníctvom organizovania spoločných akcií  

starí rodičia a deti –  odovzdávať skúsenosti.  

Na zasadnutí komisie bol tiež prítomný Ing. Belica, ktorý informoval  o zbere šatstva, ktoré 

bude organizované Charitou z Martina. 

MUDr. Trnovská informovala o pripravovanej burze organizovanej spolkom Živena, ktorá sa 

bude konať v RKD. 

Taktiež bola prítomná aj Mgr. Michaela Matulová – pracovníčka Úradu verejného 

zdravotníctva v Martine - oddelenie poradňa zdravia, ktorá ponúka spoluprácu formou  

prednášok pre našich občanov spojených s prevedením niektorých zdravotných vyšetrení.  

Ing. Bobčeková informovala komisiu o vykonaných vyšetreniach Zdena Cicku v spolupráci  s 

Obecnou políciou a ďalších  postupoch pre jeho umiestnenie do DSS a o problémoch, ktoré 

vznikli v súvislosti s popálením  Kamily Škutovej a následne s jej zdravotne postihnutou 

dcérou Máriou. 

MUDr. Trnovská, MPH sa zmienila o pripravovanej akcií „Sučany očami detí“, ktorá by mala 

byť ukončená  a vyhodnotená k 1. 6. 2015.  

Navrhuje finančnú odmenu rómskym spoluobčanom, ktorí sa podieľali na hygienickej očiste 

Zdena Cicku, menovite: Ľubomír Facuna, Jaroslav Kroščen, Richard Kroščen  

 

 Prednosta OcÚ 

-informoval o zriadenom komunitnom centre v Robotníckom kultúrnom dome, ktoré má  

pomôcť hlavne neprispôsobivým občanom  

- navrhol doplniť člena redakčnej rady p. Katarínu Mihálikovú za Mgr. Lenku Orelovú 

 

Diskusia: 0  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia 

OZ schvaľuje za člena redakčnej rady p. Katarínu Mihálikovú 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, p. Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
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p. Martin Rybár navrhol doplniť Jána Adamovského za člena ekonomickej komisie 

 

p. Ján Adamovský navrhol zmenu vo forme Ing. Jána Jamrišku za člena ekonomickej komisie 

 

p. Ing. Ján Jamriška odmietol byť členom ekonomickej komisie 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia 

OZ schvaľuje za člena ekonomickej komisie p. Jána Adamovského 

Za: 10 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová, MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: Ján Adamovský 

 

Prednosta OcÚ 

-pripomenul, že je potrebné navrhnúť kronikára obce a člena Rady školy a návrh predložiť na  

najbližšom OZ, 

-informoval o pripravovanej akcii sučianskych skialpinistov v Sučianskej doline kde sa bude 

konať  4. kolo Slovenského pohára v skialpinizme 2015, ktoré je zároveň  10. ročníkom 

Memoriálu Jána Doboša dňa 7.3.2015. 

 

Starosta obce 

- informoval o možnosti zakúpiť si 2 – eurové pamätné mince,  ktoré obec kúpila v počte 25 

kusov, 

- informoval aj o pripravovanej oslave MDŽ, ktorá sa bude konať 8.3.2015 o 13,00 hod v 

RKD. 

 

11. Rôzne 

Ing. Eva Bencová 

Žiada , aby boli prepracované: 

Organizačný poriadok a organizačná štruktúra OcÚ Sučany a  všetky VZN doplnené o prijaté 

dodatky tak, aby boli v úplnom znení.  

Ďalej žiada, aby do najbližšieho OZ boli v súlade s plánovanou správou o činnosti DHZO a 
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správou o činnosti OP, boli predložené aj: 

- správa o údržbe miestnych komunikácií 

- správa o údržbe verejnej zelene, prípadne na koľko sú tieto činnosti vykonávané hasičmi 

  obce. 

 

Požiadala hlavnú kontrolórku obce o prešetrenie: 

- právoplatnosť ZOD č. 160/2014, 139/2014, 2151/214 a 163/2013 a podať vyjadrenie, či 

predmetné zmluvy boli uzatvorené v zmysle zákonných predpisov, 

- preskúmať objednávku 71/2014 na psychologické vyšetrenie zamestnancov DHZO, 

- opýtala sa na kúpnu zmluvu, ktorá bola uzatvorená s Dektrade 24.7.2014 na pórobetónové 

   tvárnice. 

Informovala sa: 

- či je prijatá smernica, podľa ktorej sa vystavujú objednávky, 

- ako je riešené zastupovanie pracovníkov OcÚ počas PN v súvislosti s podpisovaním 

   objednávok, 

- či je v poriadku, aby objednávku na majetok v hodnote cca 20 tis € (prístrešok n pódium) 

   podpisovala referentka oddelenia. 

  

Prednosta OcÚ 

odpovedal, že pórobetónové tvárnice boli použité na zamurovanie prebytočných okien na 

kolkárni, aby nedochádzalo k tepelným stratám. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia 

OZ doporučuje, aby VZN obce Sučany boli prepracované do podoby úplného znenia v zmysle 

doplnkov a takto zverejnené na úradnej tabuli obce. 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia 

OZ ukladá veliteľovi DHZO Sučany, aby na budúcom zasadnutí predložil 
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a) správu o činnosti v oblasti údržby komunikácií 

b) správu o činnosti v oblasti údržby zelene 

c) správu z oblasti ďalších činností, ktoré má v kompetencii DHZO Sučany k uvedeným 

činnostiam vyčísliť náklady a príjmy obce v roku 2014 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia 

OZ ukladá hlavnej kontrolórke obce, aby preskúmala a na budúcom zasadnutí OZ predložila 

1) správu z kontroly zmlúv o dielo: č. 139/2014 a 251/2014(na sumu á 700,00 €), a 163/52013 

na sumu 1400,00 €, ktoré boli uzatvorené medzi obcou Sučany a DHZ Sučany a súčasne sa 

vyjadriť či predmetné zmluvy boli uzatvorené v zmysle zákonných predpisov ako aj úhrada 

vystavených faktúr. 

2) preskúmať zmluvu o dielo č. 160/2014 zo dňa 9.7.2014 a vyjadriť sa 

- či bola uzatvorená v súlade so zákonnými predpismi 

- či finančné prostriedky vyplatené na základe tejto zmluvy boli vyplatené za skutočne 

vyhotovený záväzok v zmysle predmetu zmluvy 

- či finančné prostriedky na základe tejto zmluvy o dielo neboli vyplatené v rozpore s 

rozpočtovými pravidlami a teda neoprávnené 

3) preskúmať či úhrada faktúr vystavených v roku 2014 DHZ Sučany na obec Sučany za 

„Údržbu multifunkčného ihriska a to minimálne 1x za týždeň kosenie, 1x za týždeň kefovanie, 

vrátane bežeckej dráhy a kosenia okolia multifunkčného ihriska a jeho celoročná ochrana pred 

poškodzovaním a vandalizmom“ 

- je v súlade so zákonnými predpismi 

- je vykonaná za skutočne zrealizované práce 

4) preskúmať a vyjadriť sa k objednávke č. 71/2014 zo dňa 21.3.2014 na psychologické 

vyšetrenie zamestnancov OHZ v počte 8, keď zamestnávame len 5 príslušníkov OHZ. 

Za: 11 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Eva Bencová,  MUDr. 

Iveta Trnovská, MPH, Ing. Ján Jamriška,  Ing. Vladimír  Bulej, PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, 

JUDr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, Ján Adamovský) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH 

- žiadala nápravu k uverejnenému článku v Živote Turca: „trčiace nohy tuláka Zdenka už 

nebudú mátať ľudí“ …  a zverejniť opravu, kto ZC pred lekárskym vyšetrením umýval, kto ho 

na lekárske ošetrenie viezol a kto zabezpečil ošatenie. Vyjadrenie veliteľa hasičov, Petra 

Slobodníka bolo v tomto prípade nepravdivé a zavádzajúce.  

- žiada vysvetlenie, prečo bola k prípadu popálenej osoby p. Škutovej v Sučanoch prizvaná 

televízia a neboli prizvané lekárky zo Sučian, ktoré boli v práci, ale bol pozvaný lekár z 

Martina a TV JOJ. Z akého dôvodu sa k zdravotnému stavu popálenej osoby a to veľmi  

neeticky vyjadroval veliteľ DZHO Sučany P. Slobodník? 

 

JUDr. Peter Belica 

Požiadal  prijať uznesenie o organizovaní Dňa zeme zo strany OcÚ, tak ako to bolo po minulé 

roky v spolupráci s komisiami OZ, poslancami OZ, zamestnancami OÚ a občanmi Sučian. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia 

OZ žiada prednostu OcÚ o organizovanie Dňa zeme v spolupráci s komisiami OZ vo forme 

čistenia verejných priestranstiev obce, ktoré budú bližšie špecifikované 

Za: 8 (Ing. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Róbert Kováč,  MUDr. Iveta Trnovská, MPH,  

PhD, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, Ján Adamovský) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 Ing. Eva Bencová, Ing. Vladimír Bulej PhD, Ing. Ján Jamriška 

 

Mgr. Eva Belicová 

informovala o prípadnej zmluvnej pokute v súvislosti s výzvou na zaplatenie dlhu doručenej 

od advokátskej kancelárie Fiačan§Partners v súvislosti s firmou Sagacita, že v dvoch 

prípadoch je zmluvná pokuta neplatná a v jednom prípade (najneskôr uzatvorená zmluva o 

dielo) je platne dohodnutá. Avšak takáto výška zmluvnej pokuty je s prihliadnutím na 

rozhodnutia Najvyššieho súdu je neprimeraná (môže byť súdom znížená). 

 

Ing. Eva Bencová 
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podporuje medializáciu prípadu, za ktorým stoja páni JUDr. Fiačan, Ing. Stanovský a bývalý 

starosta. 

 

JUDr. Peter Belica  

uviedol, že zásady o nakladaní s majetkom obce sú teraz v platnosti tak, že podpísaný 

dokument bývalým starostom by nebol právoplatný a opýtal sa, aké stanovisko dal bývalý 

starosta k podpísanému dokumentu o uznaní dlhu. 

 

Starosta obce informoval, že bývalý starosta u vyšetrovateľa prehlásil, že ten dokument 

nepodpisoval resp., že sa nepamätá, že by ho podpisoval. 

 

Ing. Vladimír Bulej 

doporučuje počkať na vyjadrenie prokurátora. 

 

Mgr. Eva Belicová, JUDr. Peter Belica uviedli, že prokuratúra do 30 dní oznámi ako naloží s 

vecou. 

 

 Starosta obce informoval: 

- o pripravovanom dni učiteľov 28.3.2015, 

- o pripravovaných oslavách oslobodenia Sučian dňa 11.4.2015 s ukážkou bojov na starom 

futbalovom ihrisku. 

 

JUDr. Belica sa informoval aj na podnet bývalého člena OZ p. MUDr. Richarda Koyša ako je to 

s opravou mosta a s financovaním opráv. 

 

Starosta obce 

odpovedal, že na opravu mosta obec nedostala ani cent, celkovú opravu ktorá bola vykonaná 

v súlade s povoleniami  obec  financovala z vlastných zdrojov. 

 

Mgr. Lenka Orelová, hlavná kontrolórka obce 

poďakovala za prejavenú dôveru vo voľbách  a  požiadala o trpezlivosť. Uistila prítomných, že 

bude pracovať čo najlepšie podľa vedomia, svedomia a schopností a bude sa snažiť, aby boli 
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s jej prácou spokojní. 

 

12. Interpelácie 

Ing. Jamriška požiadal o písomné predloženie následovných informácií na predchádzajúcom 

OZ: 

1. Kontrolu fakturácie firmy p. Slobodníkovej za vykonané práce pre Obec Sučany za roky 

2011-2014. 

2. Informáciu, či pracovníci sú povinní podať majetkové priznanie. Zároveň žiada o 

zverejnenie zoznamu pracovníkov (vrátane stavebného úradu), ktorí kúpili /sprivatizovali/ 

majetok obce za posledné 4 roky. Zároveň žiada o informáciu, ktorí zamestnanci obce majú 

vedenú živnosť a v akom obore. Tieto údaje žiada i za rodinných príslušníkov. 

3. Vykonanie súpisu majetku obce na hasičskej zbrojnici v členení: 

- majetok obce 

- majetok DHZ 

a vykonať označovanie inventúrnych zoznamov /škola po miestnostiach/ ako aj iné objekty 

prednosta  OcÚ odpovedal na interpeláciu poslanca Ing. Jána Jamrišku  z predchádzajúceho 

OZ :  

1) faktúry od firmy p. Slobodníkovej sú v zmysle zákona zverejnené na web stránke obce, 

zoznam faktúr dostane. 

2) Majetkové priznania musia dávať všetci vedúci zamestnanci, archivované sú u personálnej 

referentky na OcÚ. Predaj majetku je vykonávaný v súlade so zákonom a predaje sú 

realizované v zákonných prípadoch v zmysle uznesenia OZ. Nie si je vedomý, že za tie 4 roky 

niekto zo zamestnancov kúpil obecný majetok, okrem majetku, o ktorom bolo rokované na 

OZ. 

3) Súpis majetku na DHZO je v evidovaný v účtovníctve obce. Bol predmetom inventúry, 

ktorá bola vykonaná k 31.12.2013, pričom ďalšia inventúra v zmysle zákona bude vykonaná k 

31.12.2015. Členmi jednotlivých inventúrnych komisií boli aj poslanci OZ a aj pri 

nasledujúcej inventúre budú prítomní poslanci, pričom Ing. Jamriška bude členom komisie na 

inventúru majetku strediska DHZO. 

Zoznamy majetku po kanceláriách OcÚ sú vedené, nie sú úplné zoznamy na škole z dôvodu 

zaradenia majetku z projektu rekonštrukcie ZŠ, ktoré sa v súčasnosti odsúhlasuje a 

dokončieva. 
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Ing. Ján Jamriška podal na tomto OZ ďalšiu písomnú interpeláciu, pričom žiadal odpoveď na 

otázky:  

1. Ako sa vybavujú sťažnosti občanov v obci, spôsob registrácie sťažností za roky 2010-2014. 

2.  Pýtal sa na opravu rozhlasu, nakoľko je nefunkčný na ul. Horčičkova, aké boli náklady na 

opravu za rok 2014. 

3. Prečo sú zrušené úľavy na dani občanom so ZŤP? Uvažuje sa s prinavrátením úľav? 

 

Starosta  obce odpovedal: 

1. Sťažnosti občanov sa vybavujú v súlade so zákonom, riešenie sťažností v minulom období 

bolo predmetom kontroly, ktorá bola zaslaná koncom roka 2013 všetkým poslancom (aj Ing. 

Jamriškovi). Na základe výstupov z kontroly bola  vypracovaná  a prijatá nová smernica na 

vybavovanie sťažností, kde sú postupy, ako majú zamestnanci OcÚ pri vybavovaní sťažností 

postupovať. 

2. Informoval, že by chcel v spolupráci s Televízou Martico zaviesť systém vysielania správ 

cez káblovú televíziu, nakoľko celková rekonštrukcia prípadne výmena z analógového 

vysielania na digitálne by bola veľmi nákladná. Taktiež informoval, že dal vypracovať audit  

rozhlasu, aby sa mohli problémy riešiť, aby sa opravilo, čo bolo poruchové, a aby napätie 

nekolísalo. Oznámil, že náklady na opravu rozhlasu za rok 2014 predstavovali sumu cca 3 tis. 

€. 

3. V prípade schválenia úľav na dani z nehnuteľnosti a vôbec v prípade celého VZN o 

miestnych daniach skonštatoval, že celý proces rokovania a následného schválenia VZN bol 

vykonaný v súlade so zákonom. V rámci neho každý poslanec /aj Ing. Jamriška, ktorý už 20 

rokov je v obecnom zastupiteľstve/ má možnosť dávať návrhy, vstúpiť do celého procesu od 

vytvárania, posudzovania, pripomienkovania a schválenia. Je teda na ňom, aby vysvetlil 

občanom, prečo boli niektoré úpravy prijímané a prečo VZN schvaľoval.  Treba presne 

definovať o aké úľavy by sa malo jednať a potom je možné o nich rokovať, pričom návrh 

môže dať každý poslanec. 

 

Poslanec OZ Ing. Ján Jamriška uviedol, že mal pokazený notebook 4 a pol roka a teraz má 

nový, ale nefunkčný. 

Starosta obce doporučil poslancovi Ing. Jánovi Jamriškovi, aby v prípade akýchkoľvek 

problémov kontaktoval prednostu, ktorý zabezpečí ich opravu a sfunkčnenie. Zarazila ho doba, 

koľko mal byť notebook pokazený. Otázka teda skôr znie ako vykonával funkciu poslanca 4 a 
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pol roka, keď nemal materiály, nakoľko tieto sa zasielali len elektronickou formou. 

 

Prednosta OcÚ poznamenal, že ak by mali problém s obsluhou notebooku, prípadne s 

doručovaním elektronickej pošty aj iní poslanci, aby sa ohlásili a problémy prisľúbil riešiť. 

 

Poslanec Ján Adamovský konštatoval, že poslanecký zbor pracuje v novej zostave, každý má 

svoje vízie, je potrebné riešiť nové veci a nie vracať sa dozadu. 

 

13. Záver  

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané,  starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie  OZ ukončil. 

 

.................................. 

Anna Ferková 

zapisovateľka          

 

 

 

Overovatelia zápisnice:       ..........................................            ........................................ 

                                                  Ing. Eva Bencová      Jaroslav Makovník 

                                       

 

 

 

  ....................................                                                          ....................................... 

    Mgr. Vladimír Olbert                                                    Ing. Vladimír Plžik 

        prednosta OcÚ                                                                                   starosta obce 
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